
 Åseda Hembygdsförening styrelsemötesprotokoll fört den 2/7 2018
I Mörtelek

Närvarande: Lisbet Bengtsson, Krister Pettersson, Karl-Erik Karlsson och Tommy Bengtsson. 

1. Ordförande Krister Pettersson öppnade mötet och hälsade alla välkomna. 

2. Dagordningen lästes igenom och godkändes.

3. Till protokolljusterare för dagens möte valdes Tommy Bengtsson.

4. Föregående mötesprotokoll lästes igenom och godkändes.

5.  Ekonomisk rapport. Inkomster Ingen rapport. Kassören ej närvarande.

6. Åsedabygden 2018. Vi kommer att trycka ca 500-700 stycken. Nils-Gunnar och tryckeriet 
stämmer av. Pris?

7. Sommaraktiviteter. Svea och Michaela inhandlar blommor att planteras i våra 
blomsterstockar. Vi ska ha 2000 lotter till Olsmässan. Lisbet kontaktar Brita i ärendet. 
Lisbet är ansvarig för lotteriet. Vi kommer att sälja torsdag-lördag. Vi lånar Karl-Eriks 
marknadsstånd. Vi placerar det i Järnvägsparken. Lotterna kommer att kosta 5:-/styck. 
Vinster kommer att inhandlas för 5000:-. Lisbet ansvarar för detta.

8.  Larmet. Både Flybostugans och Rävebergs larm har slutat att fungera. Att laga kostar ca 
12 000:-. Nytt kostar 30 000:-. Problemet är att brandlarmet inte fungerar. Kan gå att få 
igång enbart larm för inbrott, ej brand. Får se hur det blir. Återkommer.

9. Övriga frågor. En bräda på scenens framkant är trasig. Bör bytas ut och linoljas. Även 
anslagstavlan ska linoljas.

10.Nästa möte blir den 3/9 kl. 18.30 i Bergaboden.

11. Krister avslutade mötet och tackade för visat intresse. 

Sekreterare Ordförande Justerare
Lisbet Bengtsson Krister Pettersson Tommy Bengtsson


